
Från: Harry Fredriksson [mailto:harry.fredriksson@telia.com]  

Skickat: den 24 december 2012 20:51 

Till: 'Gunnar Håkansson' 

Hej Gunnar! 
För ordningens skull tycker jag att du kan besvara nedanstående gulmarkerade fråga…  

//mvh Harry 

Är det sant att det var meningen att Solveig Larsson skulle ha suttit som ordförande för det extra 
årsmötet i Orsa men att Malte hoppade in i hennes ställe? 

 

 

Från: Gunnar Håkansson [mailto:gunnarslattberg@gmail.com]  
Skickat: den 7 februari 2013 15:52 

 

Var har Du fått detta från?  

Eftersom dåvarande ordföranden Örjan Gustafsson ej deltog vid mötet valdes Malte till 

ordf. för extra årsmötet som öppnades av revisorn Tomas Hanser som kallat till 

årsmötet. Även undert. var föreslagen till mötesord. 

Titta framåt ty det går ej att vrida klockan tillbaka. 

Mvh. Gunnar 

 

 

Från: Harry Fredriksson [mailto:harry.fredriksson@telia.com]  

Skickat: den 7 februari 2013 16:24 

 
Det verkar som att du inte förstått frågan, Gunnar. 
Frågan kan lätt besvaras med ja eller nej. 
Vilket är det rätta svaret? 

//mvh Harry 

Är det sant att det var meningen att Solveig Larsson skulle ha suttit som ordförande för det extra 
årsmötet i Orsa men att Malte hoppade in i hennes ställe? 
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Från: Harry Fredriksson [mailto:harry.fredriksson@telia.com]  

Skickat: den 8 februari 2013 19:33 

Till: 'Gunnar Håkansson'; 'solveiglarsson@telia.com'; 'nasbo@telia.com' 
 

Hej Gunnar! 

Eftersom du tycks ha svårt att samla dina krafter för att orka besvara en enkel fråga 

vänder jag mig därför samtidigt till förbundsordförande Solveig Larsson och 

distriktsordföranden och förbundsstyrelseledamoten Malte Sandström med samma 

fråga. 

 

Om vi börjar med ditt mail 7 februari 2013 så skriver du, citat: 

”Eftersom dåvarande ordföranden Örjan Gustafsson ej deltog vid mötet valdes Malte till 

ordf. för extra årsmötet som öppnades av revisorn Tomas Hanser som kallat till årsmötet.” 

 

Du menar alltså, Gunnar, att dåvarande ordförande skulle ha infunnit sig på en extra 

årsstämma som inte har stöd av avdelningsstadga (se mail från förbundsrevisor i 

anslutning till bifogade motioner)?  

Du menar troligen också att han skulle ha infunnit sig, deltagit i en stadgevidrig extra 

årsstämma, avsatt sig själv och några till för att på så sätt legitimera revisorernas 

egenmäktiga tilltag?  

(Kanske ni gjort upp detta med riksviltvårdskonsulent Ulf Kallin – han brukar ha några 

oskrivna regler man kan ta till när det inte räcker med stadgan?) 

 

Sedan går vi till Jägarnas Riksförbunds Avdelningsstadga (bifogas), citat: 

” § 6 Viltvårdsavdelningens årsstämma 

… Revisorerna äger rätt att påkalla extra årsstämma om de finner anledning vid 

fullgörande av sitt uppdrag.” 

 

På vilket sätt fann revisorerna det svårt att fullgöra sina uppdrag? Nekades de tillgång 

till protokoll, kassabok eller andra handlingar? Var det fel i räkenskaperna? Saknades 

den ekonomiska redovisningen angående den så kallade Permobilbjörnen, samma 

redovisning som den då sittande avdelningsstyrelsen hade efterlyst från Gunnar 

Håkansson men inte erhållit? 

(Bifogar tidningsartikel där framför allt den avsatte ordföranden Örjan Gustafsson 

tvingades schavottera oförtjänt i Dalarnas Tidningar.) 

 

Jag, och många med mig, väntar med stort intresse på att få en rapport ifrån 

avdelningsstämman Mora-Orsa 9 februari 2013. Det finns 5 intressanta motioner 

(bifogas) som stämman har att ta ställning till. Kommer ”kuppmakarna” att bevilja sig 

själva ansvarsfrihet? Kommer stämman att besluta om en prövning av Malte 

Sandström enligt § 6, alltså uteslutning av medlem? 

 

Så till ursprungsfrågan här nedan som jag hoppas att Solveig Larsson och Malte 

Sandström kan vara Gunnar Håkansson behjälpliga med att ge ett klart och entydigt 

svar! 

 

Med vänliga hälsningar 

Harry Fredriksson, Leksand 

Är det sant att det var meningen att Solvig Larsson skulle ha suttit som ordförande för det extra 
årsmötet i Orsa men att Malte hoppade in i hennes ställe? 

mailto:harry.fredriksson@telia.com


Från: Gunnar Håkansson [mailto:gunnarslattberg@gmail.com]  

Skickat: den 9 februari 2013 19:39 

Till: Harry Fredriksson 

 

Nej! Lägg ner ingen bryr sig. 

Dina motioner blev också avslagna. Ägna Dig åt något som kan främja vargfrågan. 

Att försöka splittra JRF. är fel väg att gå om Du vill väl i dina ambitioner för ett 

vargfritt Sverige. Tyvärr synes Ditt enda mål vara att splittra vår egen organisation 

tillsammans med ytterligare personer som inte har kompetens  eller förmåga att tänka 

själva. Detta är den sista kontakten med Dig.  

Mvh.Gunnar 

P 

 

 

Från: Harry Fredriksson [mailto:harry.fredriksson@telia.com]  
Skickat: den 11 februari 2013 15:30 
Till: 'Gunnar Håkansson'; 'per.wanstrom@jrf-lj.org'; 'ulf.kallin@jrf-lj.org'; 'solveiglarsson@telia.com'; 
'nasbo@telia.com' 
 
Hej Gunnar och tack för ditt svar! 
 
Nej!? 
Ryktet om att Solveig Larsson skulle sitta som ordförande för det stadgevidriga extra årsmötet i 
Orsa hörde jag talas om vid tidpunkten för årsmötet. Ryktet sade då att det var en uppgift ifrån 
Gunnar Håkansson!?  Helt nyligen bekräftade Malte Sandström i telefon för en bekant att ”det 
hade talats om det”!? Nu skötte ju Malte Sandström om att själv sköta ordförandeklubban på ett 
föredömligt sätt även om det saknades stöd i stadgarna för mötet. 
Jag utgår ifrån att Malte Sandström och Solveig Larsson reder ut frågan inför styrelsen vid 
styrelsemötet 13 februari 2013 och att det blir protokollfört. 
 
… personer som inte har kompetens eller förmåga att tänka själva. 
Jag är naturligtvis fullt medveten om att jag inte kan mäta mig med dig, Gunnar, när det gäller 
intellektuell kapacitet och kvickhet i tanken. 
Jag erkänner öppet att jag inte förstår din strävan efter att genetiskt förbättra den nu frilevande 
vargstammen samtidigt som du säger nej till frilevande varg? 
 
Dina motioner blev också avslagna. 
Rättelse! Jag har inte lämnat in några motioner. Däremot har jag varit behjälplig med 
distributionen av motionerna. 
Anledningen till var en krånglande dator och att generalsekreterare Per Wanström nonchalerat 
motioner som lämnades in före stämman på Visingsö 2012. 
Därför sändes motionerna denna gång med mottagningsbevis (bifogas) för att säkerställa att de 
kommer med för behandling på förbundsstämman 2013. 
 
Det är ett obestridligt faktum att avdelning Mora-Orsa och att distriktsstyrelsen i Dalarna frångått 
stadgarna.  
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Det är också ett obestridligt faktum att generalsekreterare Per Wanström och förbundsstyrelsen 
med Solveig Larsson ytterst ansvarig frångått förbundets stadgar. 
 
Helt nyligen vände sig Jägarnas Riksförbund till Regeringen med ansökan (bifogas) om att få i det 
närmaste 7 miljoner ur viltvårdsfonden för verksamhetsåret 2013. 
Man kan ju fråga sig om det är rimligt att ett förbund till stor del skall bedrivas med statliga medel 
och samtidigt frångå de egna stadgarna. 
 
Då vill jag till sist ha svar på en fråga till, Gunnar Håkansson, och du får gärna ta hjälp av Per 
Wanström, Ulf Kallin, Solveig Larsson och Malte Sandström: 
 

 Anser du att ett förbund skall följa sina egna stadgar?  
 
Frågan kan också denna gång enkelt besvaras med ”ja” eller ”nej”. 
 
Med vänliga hälsningar 
Harry Fredriksson, Leksand 
Utesluten medlem 

 

 

 

Från: Gunnar Håkansson [mailto:gunnarslattberg@gmail.com]  

Skickat: den 11 februari 2013 16:05 
Till: Harry Fredriksson 

 

Stadgar skall följas och så är även gjort och därmed avslutas konversationen med Dig. 

Lägg istället Din kraft på att bekämpa bevarandesidan på samma sätt som vi inom 

förbundet gör. Det är kraftfkullare att enas än att försöka splittra och detta blev även 

kontentan av gårdagens telefonsammanträde med den mellansvenska 

samverkangruppen.  Mvh. Gunnar 

 

 

Från: Harry Fredriksson [mailto:harry.fredriksson@telia.com]  
Skickat: den 11 februari 2013 18:07 

Till: 'Gunnar Håkansson'; 'solveiglarsson@telia.com'; 'nasbo@telia.com'; 'ulf.kallin@jrf-lj.org'; 
'per.wanstrom@jrf-lj.org' 

 

 
Hej igen, Gunnar! 
Tack för ditt snabba svar! 

Du hävdar att ”Stadgar skall följas och så är även gjort…” 
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Bifogar gällande stadgar för avdelning inom Jägarnas Riksförbund samt kallelsen till 

det extra årsmötet. Tacksam om du kan påvisa var någonstans i stadgarna du har stöd 

för påståendet att stadgarna har följts! 

 

Du kan även denna gång ta hjälp av Solveig Larsson, Malte Sandström, Ulf Kallin och 

Per Wanström. 

Om du trycker på knappen ”svara alla” ges möjlighet för alla att samtidigt ta del av ditt 

svar som jag utgår ifrån att kommer med vändande post. 

 

Tack på förhand 

Harry Fredriksson, Leksand 

Utesluten medlem 

 

??? 
 

Gunnar Håkanssons svar har uteblivit! 

Detta tolkas som att han inte funnit någonting någonstans i stadgarna som 

ger stöd för det extra årsmötet i avdelning Mora-Orsa-Ore! 

Solveig Larsson, Malte Sandström, Ulf Kallin eller Per Wanström har 

heller inte varit behjälpliga med något slags svar! 

 

 

 


